

Settlement Agreement

EXHIBIT B**PRESS RELEASE***English version*

Toromont Industries Ltd., doing business as CIMCO Refrigeration (**CIMCO**) has reached a settlement of several court actions (Federal Court Files T-535-13, T-464-14 and T-1633-14) with Réfrigération, Plomberie & Chauffage Longueuil Inc. (**Zero-C**) and Syscomax Inc. (**Syscomax**) for alleged infringement of CIMCO's Canadian Patent No. 2,738,874, entitled "CO2 REFRIGERATION SYSTEM" (the **874 Patent**). The court actions were instituted in connection with the manufacture and operation of CO2 refrigeration systems installed at three locations within the province of Quebec as set out in the statements of claim (the **Refrigeration Systems**).

It has been agreed between the three parties that a non-exclusive licence on the 874 Patent as well on Canadian Patents No. 2,724,255 and 2,735,347 be granted by CIMCO to Zero-C and Syscomax in exchange for the payment of royalties thereon. Zero C and Syscomax agreed not to infringe any claim of these patents until their expiry. Zero-C and Syscomax find the claims of these patents to be valid and enforceable. In return, Zero-C and Syscomax will be permitted to operate the Refrigeration Systems.

French version

Toromont Industries Ltd., faisant affaire sous le nom de CIMCO Refrigeration (**CIMCO**), a convenu d'un règlement de plusieurs actions en justice (Dossiers de Cour fédérale T-535-13, T-464-14 et T-1633-14) avec Réfrigération, Plomberie & Chauffage Longueuil Inc. (**Zero-C**) et Syscomax Inc. (**Syscomax**) portant sur des allégations de contrefaçon du brevet canadien no. 2,738,874 de CIMCO, intitulé « SYSTÈME FRIGORIFIQUE PAR CO2 » (le **brevet 874**). Les actions en justice ont été instituées relativement à la fabrication et à l'exploitation de systèmes de réfrigération au CO2 installés à trois endroits au Québec, tel qu'indiqué dans les avis de demande (les **Systèmes de Réfrigération**).

Il a été convenu entre les trois parties qu'une licence non-exclusive portant sur le brevet 874 ainsi que sur les brevets canadiens no. 2,724,255 et 2,735,347 est accordée par CIMCO à Zéro C et Syscomax en contrepartie au paiement de royalties sur ces brevets. Zero-C et Syscomax ont accepté de ne pas contrefaire toute revendication de ces brevets jusqu'à leur expiration. Zero-C et Syscomax considèrent que les revendications de ces brevets sont valides et exécutoires. En contrepartie, Zero-C et Syscomax seront autorisées à exploiter les Systèmes de Réfrigération.

Toromont	Intéloc	Syscomax
<i>BM</i>	<i>AS</i>	<i>AS</i>